
 1 

 
PROTOKÓŁ Nr XXIII/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 08 kwietnia 2016 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     12 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1000 
 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  

   1. Bartosz Borkowski 
2. Ciapała Jacek 
3. Czerwiński Władysław 
4. Rafał Fogiel 
5. Gaik Sebastian 
6. Kuczyński Ireneusz 
7. Królik Grzegorz 

  8. Ratajczyk Jan                                                                                                                 
  9.  Ruciński Konstanty                                                                                                                        
10.  Stobiecki Adam                                                                                                                                               
11.  Warmus Włodzimierz   
12.  Włóka Mirosław                                                                                              

 
 
 
 
Nieobecni członkowie Rady Miejskiej: 

1. Michał Gaczkowski 
2. Sławomir Szczur  
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                                  Wojciech Ostrowski 
2. Z-ca Burmistrza                                                        Dorota Jankowska 

  3. Skarbnik Gminy Sulejów                                          Czesław Pacan   
  4. Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego            Krzysztof Stębelski   
  5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Jolanta Michalak 
  6. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury                     Sylwia Klass     
  7. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych     Michał Kieszkowski 
  8. Komendant Komisariatu Policji                                Bogdan Ociepa                                
  9. Radny Rady Powiatu                                                 Mariusz Stobiecki 
                                                                                         
10. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego                Elżbieta Purgał-Gębalska  
                                                                                         Ilona Zawisza 
 Sylwia Miller                                          
11. Inspektor Urzędu                                                       Kamila Ciupa 
                                                                                         Sławomir Rybak 
               Bogumiła Gorgoń 
12. Mecenas – obsługa prawna                                        Michał Król   
13. Przewodniczący Samorządów Mieszkańców            Dorota Ząbecka 
                 
14. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, że 
na dzisiejszą sesję przybyli właściciele domków letniskowych w sprawie wysokości 
stawek ryczałtowych za gospodarowanie odpadami dla nieruchomości, na których 
znajdują się domki letniskowe.  
Następnie udzielił głosu właścicielom domków letniskowych. 
 
 
Pan  
Paweł Sawicki                                                             

 Poinformował, że właściciele domków letniskowych otrzymali z Urzędu  
       Miejskiego w Sulejowie wezwania do złożenia deklaracji (już po terminie)                               
       na odpady komunalne dla nieruchomości gdzie znajdują się domki letniskowe.   
       Zaproponowane nam stawki budzą duże niezadowolenie. Nie wiemy czy  
       wypełniać deklaracje, czy płacić za odpady komunalne – czy zaproponowana  
       stawka w formie ryczałtu zostanie nam obniżona.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował,  
że wspólnie z Burmistrzem Sulejowa prowadzili rozmowy z mieszkańcami 
ośrodków wypoczynkowych w sprawie ryczałtowej stawki za odpady komunalne  
dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe.  
1 kwietnia 2016 r. grupa osób – mieszkańców ośrodków wypoczynkowych  
uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Rolnej, Ładu i Porządku Publicznego  
wyrażając swoje niezadowolenie wobec wysokości stawki za odpady komunalne.  
Poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się przetarg na odbiór odpadów 
komunalnych. Jeżeli przetarg zostanie rozstrzygnięty to można ponownie rozważyć  
wysokość stawek za odpady komunalne. Jeżeli stawka ta zostanie obniżona to  
każdy z Państwa otrzyma stosowane zawiadomienie z Urzędu Miejskiego                                
w Sulejowie.   
Dodał, że Gmina Sulejów nie może dopłacać do śmieci i nie może także  
na tych śmieciach zarabiać.  
 
 
 
 
Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska stwierdziła, że sprawa dotycząca  
ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi w gminach 
rekreacyjno – wypoczynkowych stanowi duży problem. 
W tym temacie została podjęta Uchwała Nr XVII/140/2015 Rady Miejskiej  
w Sulejowie z dnia 24 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości wykorzystywanych na 
cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku.  
Następnie Urząd Miejski wystąpił o złożenie deklaracji na odbiór odpadów 
komunalnych. Chcemy się także zorientować, ilu mamy podatników.  
 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki dodał, że  
Gmina Sulejów ma najniższe stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
dla mieszkańców stale zamieszkujących.  
Po rozstrzygnięciu przetargu ponownie zostanie rozpatrzona wysokość stawki za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Jeżeli stawka zostanie obniżona to Rada  
Miejska w Sulejowie podejmie stosowna uchwałę.  
 
 
 
 
 
 



 4 

 
Inspektor  
Kamila Ciupa 

Poinformował, że w 2015 r. znowelizowała się ustawa o utrzymaniu  
          czystości i porządku w gminach. Ustawa ta zobowiązała gminy do ustalenia  
          zryczałtowanej stawki za wywóz odpadów komunalnych dla nieruchomości  
          wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe.   
          Po rozstrzygnięciu przetargu można ponownie rozważyć wysokość  
          ryczałtowej stawki za odpady komunalne.  
          Dodała, że deklaracje, które otrzymali właściciele nieruchomości należy 
          złożyć w Urzędzie Miejskim w Sulejowie.  
          Jeżeli stawka zostanie obniżona to Rada Miejska w Sulejowie podejmie  
          stosowna uchwałę w tej sprawie.  
          Zapoznała mieszkańców, czego mogą oczekiwać w zamian: 
          - nielimitowana ilość oddanych odpadów komunalnych, 
          - na JOR – Polana zostaną ustawione pojemniki, 
          - odbiór nieczystości co 2 tygodnie, 
          - zbiórka odpadów wielogabarytowych.  
 
 
 
Prezes Społeczny  
Ośrodka Hutnik 

Stwierdził, że właścicieli nieruchomości letniskowych niepokój budzi  
wysokość stawki za odpady komunalne. 
Jeżeli gmina chce być przyjazną gminą dla mieszkańców to sprawa  
ta powinna być ponownie rozpatrzona.  
Poinformował, że wysokość stawki za odpady komunalne poruszał  
także na posiedzeniu Komisji Rolnej, Ładu i Porządku w dniu  1 kwietnia  
2016 r. W powyżej sprawie rozmawiał także z Przewodniczącym Rady  
Miejskiej w Sulejowie Panem Adamem Stobieckim i Burmistrzem Sulejowa  
Panem Wojciechem Ostrowskim.  
Złożone zostało także pismo dotyczące ustalonej ryczałtowej stawki za  
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których  
znajdują się domki letniskowe.  
Stwierdził, że opłata za odpady komunalne w stosunku do 2015 r. wzrosła  
rocznie o 10.000 zł. 
W imieniu właścicieli nieruchomości letniskowych zwrócił się z prośba  
o obniżenie zryczałtowanej stawki za wywóz odpadów komunalnych.  
 
Wnioskował o naprawę dróg dojazdowych do ośrodków wypoczynkowych.  
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Pani Andrzejczak 
           Poinformował, że posiada domek letniskowy na terenie  
           JOR-Polana. Łącznie na tym ośrodku jest 14 domków    
           letniskowych. Mieszkańcy tych domków nie produkują  
           dużej ilości odpadów. Przebywają na ośrodku tylko w soboty  
           i niedziele. Zaproponowane stawki za odpady komunalne są  
           zbyt wysokie.  
 
 
Z-ca Burmistrza 
Dorota Jankowska 

           Poinformował, że wysłano 800 wezwań do złożenia deklaracji  
                     na odbiór nieczystości stałych, 32 osoby złożyły odwołanie.  
                     Stwierdziła, że wszystkie zgłoszone uwagi są bardzo ważne i zostaną  
                     rozpatrzone. W najbliższym czasie zostanie rozstrzygnięty przetarg  
                     i wówczas możemy rozważać obniżenie stawki.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przekazał  
mieszkańcom, że na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości letniskowych 
musimy zabezpieczyć w budżecie 128.000 zł.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Stwierdził, że kiedy rozpoczynały się prace nad projektem uchwały w sprawie  
        stawek za odpady komunalne radni bazowali na danych przygotowanych  
        przez Urząd Miejski w Sulejowie.  
        Radni Rady Miejskiej po głębszej analizie obniżyli stawki za odpady  
        komunalne. 
        W obecnej sytuacji radni także bazują na informacjach jakie przekazuje  
        Urząd Miejski w Sulejowie a są one niejednokrotnie różne.  
        Klub radnych wystąpił do Burmistrza Sulejowa z wnioskiem o obniżenie  
        wysokości stawki za odpady komunalne oraz dokładnego przeanalizowania  
        wszystkich trzech uchwał dotyczących odpadów komunalnych.  
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P u n k t 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia XXIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Zastępcę 
Burmistrza Sulejowa, oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     
 
Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
 
 
 

P u n k t 2 
 

 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Uwagi do porządku obrad wnieśli: 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie prosił o wycofanie z porządku  
  obrad projektu uchwały w sprawie uzgodnień projektu uchwały Sejmiku   
  Województwa Łódzkiego w sprawie Sulejowskiego Paku Krajobrazowego. 
  Uchwała ta została pomyłkowo ujęta w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
  Uchwała została podjęta na sesji w miesiącu marcu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie zaproponowana zmianę w porządku obrad.  
 
 
za                              12                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska prosiła o wprowadzenie do porządku  
obrad sesji projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie 
kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych przez funkcjonariuszy 
Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. oraz Komisariatu Policji                                     
w Sulejowie – w miejsce wycofanego porządku obrad  - punkt 21. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie zaproponowana zmianę w porządku obrad.  
 
 
za                              12                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Informacja Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w zakresie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Sulejów za 2015 r. 
5. Sprawozdanie z działalności gminnego zakładu budżetowego MZK                            

w Sulejowie za 2015 r. 
6. Realizacja uchwały w sprawie Programu Współpracy gminy Sulejów                          

z Organizacjami Pozarządowymi w 2015 r. 
7. Realizacja uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Sulejów. 
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8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sulejów na lata 2016 – 2019. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/134/2004 Rady 

Miejskiej z dnia 10 listopada 2004 r. w sprawie lokalizacji, zasad 
funkcjonowania i regulaminu targowiska. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Sulejów w 2016 r. 

12. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z boiska 
piaszczystego w Sulejowie. 

13.  Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Sulejowie. 

14. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości na 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu 
dzierżawcy nieruchomości. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 
Sulejów prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej. 

17. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Piotrkowskiemu. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Sulejów. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli na nabycie przez Gminę Sulejów 
do gminnego zasobu nieruchomości od dotychczasowych współwłaścicieli                     
w nieruchomościach oznaczonych działkami nr 273/6/ i nr 287 w obr. 17                   
m. Sulejowa. 

20. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego we Włodzimierzowie dla terenu 
położonego przy skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej z ulicą Ks. Kard.                              
St. Wyszyńskiego. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na 
dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych 
przez funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. oraz 
Komisariatu Policji w Sulejowie.  

22. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie. 

23. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
24. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
25. Zakończenie obrad. 
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Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
 
za                              12                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
 
 
Zastępca Burmistrza Sulejowa Pani Dorota Jankowska przedstawiła informację                                
o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 
Na sesję przybył Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.  
 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 

Pani Burmistrz powiedziała, że zostały otwarte koperty na wykonanie  
projektu na ul. Leśną. Jaka jest kwota minimalna na to zadanie.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       - Wyjaśnił, że wpłynęły dwie oferty: 
          I oferta na 80.000 zł, 
          II oferta na 100.000 zł.  
          Chcemy wykonać to zadanie taniej, więc unieważnimy przetarg i rozpiszemy  
          ponowny. 
 
       - Wykonanie oświetlenie we wsi Podlubień przedłużyło się w czasie,                                                   
         ale wyniosło tylko 3.000 zł.  
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
        Stwierdził, że ul. Leśna była zaprojektowana, ale może projekt wygasł. 
          Należy porozmawiać z projektantem w tej sprawie i sprawdzić to.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, ze referat infrastruktury i gospodarki przestrzennej  
          Prowadzi rozmowy w tej sprawie.  
 
          Poinformował, że odbyła się sprawa sądowa odnośnie wapienników.  
          Właściciel terenów na wapiennikach wystąpił o mediacje.  
          Został już wyznaczony mediator. 
          Mediacje będą trwały jeden miesiąc. Jeżeli mediacje nie sprawdzą się,  
          będzie sprawa karna w sprawie składowania odpadów niebezpiecznych.  
          Na dzień dzisiejszy przychyliliśmy się do mediacji.   
 
           
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          Pani Burmistrz oznajmiła, że zostały otwarte kopert na prace inwestycyjne 
          na naszym terenie. Dlaczego nic się nie mówi o ulicy Dobra Woda                                     
          w Sulejowie. Ta sprawa miała być załatwiona w miesiącu kwietniu. 
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, że sprawa kanalizacji na ul. Dobra Woda jest już  
          załatwiona. Dokumentacja zostanie wykonana na dzień 1 września 2016 r.  
          Następnie będziemy występować o „schetynówkę”.  
   
         
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
        Zapytał co dalej z projektem na budowę sali gimnastycznej w Witowie. 
        Kiedy będzie ogrodzone boisko sportowe w Zalesicach Kolonia. 
        Czy będzie wykonana 3-cia Alejka w Zalesicach.  
         
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       3-cia Alejka zostanie wykonana, czekamy na odpowiednie warunki  
       atmosferyczne.  
       Została podpisana umowa na wykonanie projektu na salę gimnastyczną                               
       w Witowie na kwotę 42.000 zł. Projekt ma być wykonany do końca września  
       2016 r.  
       Będzie wykonane ogrodzenie boiska w  Zalesicach Kolonia. Jest to bardzo   
       ważne ze względu bezpieczeństwa. W drugiej kolejności ogrodzimy boisko  
       w Podkałku.  
 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
       Zapytał, jakie prace będą wykonywane na ul. Słonecznej. 
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Wyjaśnił, że środki finansowe na ul. Słoneczna dopiero są przesuwane  
         na sesji. Dodał, że pracownicy referatu infrastruktury i gospodarki 
         przestrzennej byli na wizji lokalnej na tej ulicy. 
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P u n k t 4 
 
 

 
Informacja Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w 

zakresie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Sulejów za 2015 r. 
 

 
Komendant Komisariatu Policji Pan Bogdan Ociepa przedstawił informację                         
o działalności Policji w zakresie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 
Sulejów za 2015 r. 
 
 
 

P u n k t 5 
 

Sprawozdanie z działalności gminnego zakładu budżetowego MZK                          
w Sulejowie za 2015 r. 

 
 

Dyrektora Pan Krzysztof Stębelski przedstawił sprawozdanie z działalności 
gminnego zakładu budżetowego MZK w Sulejowie za 2015 r. 

 
 
 
 

P u n k t 6 
 

Realizacja uchwały w sprawie Programu Współpracy gminy Sulejów z 
Organizacjami Pozarządowymi w 2015 r. 

 
 
 

Informację o realizacji uchwały w sprawie Programu Współpracy gminy 
Sulejów z Organizacjami Pozarządowymi w 2015 r. przedstawił pracownik 
Urzędu Miejskiego w Sulejowie Pan Sławomir Rybak. 
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P u n k t 7 
 

 
Realizacja uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                                   

i porządku na terenie gminy Sulejów. 
 
 

 
Informację o realizacji uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                        
i porządku na terenie gminy Sulejów . przedstawił pracownik Urzędu Miejskiego                   
w Sulejowie Pani Bogumiła Gorgoń. 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
         Poinformował, że nie otrzymał informacji w sprawie: 
- ile wywozi się nieczystości stałych – od podmiotów gospodarczych, 
- ile dostarczono na oczyszczalnie ścieków nieczystości płynnych – przez  
  podmioty gospodarcze. 
O taką informacje występował na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu.   
 
 
 

P u n k t 8 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
          W imieniu mieszkańców zgłosił wniosek, żeby pozostawić środki finansowe  
           w kwocie 300.000 zł na budowę wodociągu i przepompowni w Uszczynie.  
           Prosił, aby nie dokonywać zmiany w budżecie gminy.  
           Wnosił, aby zadanie to zostało zrealizowane w całości.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zwrócił się  
do mecenasa o wyjaśnienie sprawy. 
 
 
Adwokat  
Michał Król 

Jeżeli jest to projekt uchwały o przesuniecie środków finansowych,  
a jest propozycja, aby tego nie przesuwać należy zgłosić projekt poprawki  
do omawianego projektu uchwały.  

 
 
Dyrektor MZK 
Krzysztof Stębelski 

Poinformował, że cała inwestycja ma brzmieć „budowa ujęcia wody dla   
zachodniej części Gminy Sulejów”. 

          50.000 zł będzie kosztowała dokumentacja, którą należy złożyć do  
          Marszałka Województwa. 
          Na to zadanie w 2016 r. należy zabezpieczyć 50.000 zł.  
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 

Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przeprowadzenie  
głosowania.  

 
 
Adwokat  
Michał Król 
Przedstawił poprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
Treść poprawki do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.  
 

 
 

Radny 
Sebastian Gaik 

Wycofał wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przeprowadzenie  
głosowania.  
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Radny 
Rafał Fogiel 
         Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na posiedzeniach 
         komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie. W protokołach z trzech komisji  
         nie ma zapisu, że projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
         Następnie wpłynął wniosek mieszkańców o nie dokonywanie zmiany 
         w budżecie gminy w sprawie budowy wodociągu i przepompowni                                  
         w Uszczynie.   
 
 
Wiceprzewodniczący Rady 
Jacek Ciapała  

Stwierdził, że woda w jego okręgu wyborczym została wykonana. 
Jest bardzo wdzięczy za realizacje tego zadania.  
Sprawę budowy wodociągu należy szczegółowo omówić na posiedzeniach 
komisji.   

 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

W projekcie budżetu ustaliliśmy realizacje zadania – budowa wodociągu                                
i przepompowni w Uszczynie.  
Jest także potrzeba budowa wodociągu na ul. Nadradońka w Sulejowie.  
Jeżeli w 2016 r. nie wykorzystamy wszystkich środków finansowych na  

          budowę wodociągu i przepompowni w Uszczynie to może należy ich część  
          przeznaczyć na potrzeba budowę wodociągu na ul. Nadradońka w Sulejowie.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
            Przypomniał, że mieszkańcy ul. Nadradońka od 6 lat pozostają bez wody.  
 
 
Dyrektor MZK 
Krzysztof Stębelski 

Poinformował, że w 2015 r. opracowano dokumentację na budowę  
wodociągu na ulicy Nadradońka. Położono też kawałek wodociągu.  
Kosztorys ofertowy na to zadanie wynosi 650.000 zł.  
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Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska prosiła radnych aby odstąpili od 
podejmowania autopoprawki, ponieważ wpłynie to na zakłócenie rozwoju  
sieci wodociągowej na terenie Gminy Sulejów.  

 
 
 
Po wyczerpującej dyskusji  prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie poprawkę do 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                             6 
przeciwnych            5 
wstrzymujących      1 
 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2016 – 2019.  
 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                             7 
przeciwnych            1 
wstrzymujących      4 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/175/2016 w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2019. 
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P u n k t 9 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
   
za                              12 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/176/2016 w sprawie  
zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

 
 
 

P u n k t 10 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/134/2004 
Rady Miejskiej z dnia 10 listopada 2004 r. w sprawie lokalizacji, zasad 
funkcjonowania i regulaminu targowiska. 

 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Jankowska Zastępca Burmistrza 
Sulejowa.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/177/2016 w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XX/134/2004 Rady Miejskiej z dnia 10 listopada 2004 r.            
w sprawie lokalizacji, zasad funkcjonowania i regulaminu targowiska. 
 

 
 

P u n k t 11 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Sulejów w 2016 r. 

. 
                                           
Projekt uchwały przedstawił pracownik Urzędu Miejskiego pani Kamila Ciupa.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/178/2016 w sprawie  
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Sulejów w 2016 r. 

. 
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P u n k t 12 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
korzystania z boiska piaszczystego w Sulejowie.  
                                         
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych  
Pan Michał Kieszkowski 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/179/2016 w sprawie 
wprowadzenia Regulaminu korzystania z boiska piaszczystego w Sulejowie.  
                                         
 
 

P u n k t 13 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Sulejowie. 
 
                                         
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
Pani Jolanta Michalak.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/180/2016 w sprawie  
zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie. 
 
 
 

P u n k t 14 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według 
właściwości na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie. 
 
                                         
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            11 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       1 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/181/2016 w sprawie 
przekazania skargi według właściwości na Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Sulejowie. 
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Punkt 15 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia 
pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 

 
                                        
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/182/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 
 
 
 

P u n k t  16 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Gminę Sulejów prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej. 
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/183/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sulejów prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej. 

 
 
 

P u n k t 17 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Piotrkowskiemu. 
 
 
                                        
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/184/2015 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu. 
 
 

P u n k t 18 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Sulejów. 
 
                                       
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/185/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Sulejów. 
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P u n k t 19 

 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli na nabycie przez 
Gminę Sulejów do gminnego zasobu nieruchomości od dotychczasowych 
współwłaścicieli w nieruchomościach oznaczonych działkami nr 273/6/                                          
i nr 287 w obr. 17 m. Sulejowa. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/186/2016 w sprawie  
wyrażenia woli na nabycie przez Gminę Sulejów do gminnego zasobu 
nieruchomości od dotychczasowych współwłaścicieli w nieruchomościach 
oznaczonych działkami nr 273/6 i nr 287 w obr. 17 m. Sulejowa. 
 
 
 

P u n k t 20 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we Włodzimierzowie 
dla terenu położonego przy skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej z ulicą                                
Ks. Kard. St. Wyszyńskiego. 
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Projekt uchwały przedstawiła pracownik Urzędu Miejskiego Pani Bogusława  
Gorgoń.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/187/2015 w sprawie  
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego we Włodzimierzowie dla terenu położonego przy skrzyżowaniu 
ulicy Łęczyńskiej z ulicą Ks. Kard. St. Wyszyńskiego. 
 
 
 

P u n k t 21 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na 
dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych 
przez funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. oraz 
Komisariatu Policji w Sulejowie.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.                                                                                                                  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/188/2016 w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej 
Policji w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli 
policyjnych wykonywanych przez funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji 
w Piotrkowie Tryb. oraz Komisariatu Policji w Sulejowie.  
 
 
 

P u n k t 22 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Adam Stobiecki.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych.  
 
 
za                            12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIII/189/2016 w sprawie  
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                        
w Sulejowie. 
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Punkt 23  

 
Interpelacje radnych – odpowiedzi. 

 
Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

P u n k t  24 
 

Wnioski zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 

 
Radny  
Rafał Fogiel 
       Podziękował za ustawienie przystanku autobusowego w Przygłowie.   
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
         Podziękował w imieniu mieszkańców za modernizację ul. Szkolnej                                      
         w Sulejowie.  
 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 
          Podziękował Burmistrzowi, pracownikom Urzędu Miejskiego                         
          w Sulejowie  za wykonanie prac porządkowych na terenie  
          Włodzimierzowa.  
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 

Prosił o naprawę lampy oświetlenia ulicznego koło piekarni 
Pana Gretki – radny Ireneusz Kuczyński kilkakrotnie zgłaszał  
naprawę tej lampy. 

 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
          Odpowiedziała, że zostanie sprawdzone na jakim etapie jest realizacja.  
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Radny 
Jan Ratajczyk 
        Podziękował za uruchomienie linii przewozowej minibusem.  
        Prosił o załatanie dziur na drogach w Witowie i Zalesicach.  
 
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Przypomniał o ustawieniu przystanków w jego okręgu wyborczym. 
       Prosił o:                                                                                                                                                               
     - naprawę drogi od  drogi Nr 742 do Kalenia – tą drogą dowożone                              
       są dzieci do szkoły, 
     - naprawę drogi od Sulejowa do miejscowości Biała wzdłuż rzeki 
       Pilicy, 
       Stwierdził, że radni powinni wiele spraw załatwiać na posiedzeniach komisji.  
       Dlatego w posiedzeniach Komisji – jak dawniej powinien uczestniczyć  
       Sekretarz, a w razie potrzeby Burmistrz lub Zastępca Burmistrza.  
       Sesje rady nie są miejscem, aby się dochodzić, to należy załatwiać na  
       komisjach.  
   
 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
        Prosił o budowę chodnika na ul. Klasztornej w Sulejowie na zasadzie  
        współfinansowania ze Starostwem.  
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
         Prosił o rozważenie możliwości wystąpienia do Generalnej Komendy Policji  
         o zwiększenie od 1 – 2 etatów w naszym Komisariacie Policji. 
         Warto wesprzeć nasz komisariat dodatkowymi policjantami.  
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki prosił radnych, 
aby sporne sprawy były omawiane na posiedzeniach komisji.  
Jest także taka możliwość, żeby się spotkać 2 – 3 dni przed sesją i szczegółowo 
omówić rozpatrywane sprawy. 
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P u n k t 25 
 

Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 08 maja 2016 r.                                      
o godzinie 1325.                       
 
 
 
 
 
 


	PROTOKÓŁ Nr XXIII/2016
	Radni obecni na sesji:
	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli

	Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowana zmianę w porządku obrad.
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	Wnioski zapytania i informacje – odpowiedzi.
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